

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 傳真 Fax:(852)-2464 6161 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555

家長通告 2024-2025/415 免費參觀昂船洲及石崗軍營之門票派發安排

敬啟者:

為讓學生及家長加深對國防事務及駐港部隊的了解,現有機會參觀昂船洲軍營及石崗軍 營。主辦單位提供免費門票予本校學生及家長,詳情如下:

參觀昂船洲軍營

日期:	2025年6月21日(星期六)
時間:	上午9時至下午1時
地點:	志昂路昂船洲軍營

參觀石崗軍營

日期:	2025年6月22日(星期日)
時間:	下午2時30分至6時30分
地點:	錦田公路石崗軍營

備註:

- 每個家庭最多可申請4張門票(包括學生及家長)。
- 名額有限,先到先得。
- 家長可選擇參加其中一場或兩場參觀活動。
- 家長需攜同學生自行前往軍營,並於進場時憑已登記之身份證明文件領取門票。

有興趣之家長請於6月13日(星期五)或之前,透過eClass系統或填寫回條向學校報 名。成功獲批之家庭將另行收到確認通知。

如有查詢,請致電 2461 1555 與文德榮主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

陳月平校長謹啟

二零二五年六月七日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/415

Free Admission Ticket Arrangement for Visits to Ngong Shuen Chau and Shek Kong Barracks

Dear Parents/Guardians,

To enhance students' and parents' understanding of national defence and the Hong Kong Garrison of the Chinese People's Liberation Army, we are pleased to inform you that free admission tickets are now available for visits to the Ngong Shuen Chau Barracks and Shek Kong Barracks. Details are as follows:

Visit to Ngong Shuen Chau Barracks

Date:	21 st June 2025 (Saturday)
Time:	9:00 a.m. – 1:00 p.m.
Location:	Ngong Shuen Chau Barracks, Chi Ngong Road

Visit to Shek Kong Barracks

Date:	22 nd June 2025 (Sunday)
Time:	2:30 p.m. – 6:30 p.m.
Location:	Shek Kong Barracks, Kam Tin Road

Remarks:

- Each family may apply for a maximum of 4 tickets (including student and parents/guardians).
- Limited quota, available on a first-come, first-served basis.
- Parents may choose to participate in one or both of the visits.
- Parents must accompany their child to the barracks and present registered identification documents to collect the tickets at the entrance.

Interested parents are requested to register via the eClass system or by submitting the reply slip to the school on or before 13th June 2025 (Friday). Families who are successfully allocated tickets will receive a separate confirmation notice.

Please contact Mr Man Tak-wing at 2461 1555 if you have any enquiries.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal